
Miesl;ne zastupitel 'stvo lMestskej iasti Bratislava - Lamai

Zfpisnica
zo zasadnutia IVliestneho zastupitel'stva

Mestskej iariti Bratisl:tva - Lamai
22.09.201r

Pritomnf: Anna Marl<ov6. Ing. Daniel Valentc,vid CSc.. Ing, Gabriela Bizoiiov6. Mgr. Maria l.mrichova,

lVlgr N4afia JanySkovli, MVDr. Pavol Cech, J'UDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Rrtdoslav OlekSrik, PaerdDr.,

N ls . r  Rc 'nd ta  Oc i lkov i i
Zi WU: Ing. Peter Sramko. Mgr. Gabriela Sedov6. Ing. Vlastislava I{1'cht6rLkov6. Bc. r\nna Mrtizor'6,

i \ lg r  N l i r ia  S tarkor  d .  N ' l i r ia rn  iuch tovd

Ospravedlneni: JLIDT. Stanko - velitel' Mestshej policie Bratislava Dirbravka

Prizvani hostia:

Program:
l. Otrorenie. vol'ba niivrhovej kornisie. overovate l'ov zzipisnice a zapisol'atel'ky
2. Schr '6lenie progr: lmLl
3 .  S i tuadnd spr6va mestske j  po l i c ie  za  mes iace  j [n  a  j i r l20 l l

4.  Kontrola f inatrcovania rekrtn5trukcie MS Malolkarpatske nlrm. d. 6

5. Kontrola f inancovania rekon5trukcie MS Heyrovsk6ho ul .  d.4 v roku 2009 a 2010

6. Kontrola evidencie v,/rn6hania pohl'ad6vok
1 . Kontrola derpania reprezentadn6ho fondu starostu HAi gn - l,amad

8. Monitorovacia spr6vzL o derpani rozpodtu za I. polrok 201 i
g. N6vrh VZN Me Bralislava-- l.amad (,.312011, ktorym sa meni a dopliia VZN ]VIC Bratislava - I-amad d'

l12011o dodrZiavani distofy a poriadku na f izemf MC Brat is lava - Lamad

10. Navrh VZN MC B,rat is lava - Lamad (, .412011, ktorym ta mett i  VZN Me Brrt t is lava - Lamad d'  5/2008,

ktorym sa uriuje' vvSka prfspevku na diastodnrji 0hradu ndkladov v materskych iiko.l6ch, r' Skolsky'ch kluboch

cletf a zariadeniach Skolskerho stravovania. ktor,i sri v zriad'ovatel'skej pOsobnosti MC Bratislava - l.amac:

I  l .  l ' } r ior i ty volebndho programu pre rokl '201 I  - : ]014

12. Nrivrh Doclatku d. 2 k Odrneiovaciernu poriadku z6stupcu starostu, poslatrcov aobcanov - odbomfkov

p6sobiacich r,' komisiiich pri MZ
13. N6vrh na pr idelenir :  dot6ci i  miestnytn organiz6ci6m na I I '  polrok 2011

14. N6vrh akci i  organi.zovanymi kornisiami:  kul t i r ry,  socidlnych veci  a Skolstva a Sportu na nlesiace septennbel:  -

c lecember 201 I
1 5. Spr5va o plneni uzneseni platnych k 1 4. 09. 20 I  I
16 .  Spr6vaovys lec ikochapoc lmienkachvychovno-vzde ldvace jd innos t iZSzaSko l r ;k j ' rok2010 i2011
17. Sprdva o vysleclk.och a poclmienkach vychovno - vzdel6vacej dinnost i  MS za Sko sky rok 20l0l20l1

I 8.  Koncepcia rozvoja Zr ik ladnej 5koly na Skolsk6 roky 20 I  1--1014

19.  S tanov iskokZ iarJor ; t ioprenr i jomplochynaumies tnen ierek lamndhopane lu-p .Vavro
20. Stanovisko k ZiarJor;ti o predlZenie niijornnej zmluvy - p. 'y'iskup

21. Stanovisko kZiadost i  osirhlas suloZenim inZinierskych ; iet i  aprava prechodu, resp. uzatvclrel t ie n6. lornrtej

zmluvy alebo zmrluv) o vecnom bremene - p. lv4oln5r, p. Ir4oln6rov6

22. Stanovisko kZiadost i  o s[rhlas s uloZenim inZinierskych siet i  apr iwa prechodu, resp. uzatvorenie n6jomrrej

zmluvy alebo zmluv) o vecnom bremene - p.  I i6ny, p.  S6ryov6

23. Stanovisko k vypracclvanilr Dodatku d. 2 k nrijomnej zmlu"re (,.212000 zo dria 09 03.2000 SABITNA SPOITT

s.  r .  o .
24. Stanovisko k Zia,Josti o kirpu pozemkov a uzat',,orenie z6rnennej zmluvy - p. Martin Pitrra. p. I\{6ria Pipov6

25. Stanovisko k Zia,Jo;t i  o odpustenie n6jmu - p.  lvandik
26. Stanovisko k odpus;teniu n6jornndho za janu6r 20l l  a febnr6r 201 I  -  p.  Pr inkeor '6

2 7 .  S t a n o v i s k o k u k i r p e d a s t i  p o z e r n k u p a r c . d . 6 l 0 / 3 0 ( p . B a l t a z d r o v i d o v 6 ) - " M a g i s 1 r 6 t h l . m . S R
2 8 .  S t a n o y i s k o k o p l a r e s t r e c h v n a o b j e k t e , . K o t o l i i a  K 2 4 " n a p a r c . c . 4 3 1 . k .  [ r .  L . a m a c t i Z S l l a . s . ) - M a g i s t r 6 t

h l .  n r .  S R
29. Infbrrnat ivne sprdvy'(A o posklr tovanf opatro,/atel 'skej  s lrrZby za I I .Str ' f t ' rok 2011, B. o1'ybreZeni potoka !

k. u Lamad na Lrlici Na barine, l,yhl6seni III. stupria povodfiovej aktir,ity anilslednom odstr6neni prek6iok

vtoku potoka, ktor-v je hranicou medzi Me Lamad aMC Zfthorsk6 By'strica, Cl. o Roz6lsky'ch hodoch 2011.



D' o stave sirdneho k'onania so SKST Sporitel'rla Bratislava, E. o moZnosti vy,por,'edania niijomnej zmlul,ys obchodnou spolodnost'ou wYNN s. r. o., F. vo veci vystavby Polyfunkdndho domu l-.ar-nad FodhlrJ, Go proiektoch (..Behirrd the bridge", Integror'ane strategie ro:zvcrja mestskych oblasti)
30. ! '1,stupy z komisi i
3  l .  R6zne
32. Interpel6cie poslancov
33. Zat'er

K bodu I - Otvorenie, vol'ba nivrhovej komirsie, overovatel'ov zfpisnice a zrapisovatel,ky
Starosta Ing. Sramko otvoril zasadnutie Miestneho zastupitel'stva a pri'u.ital prilorrrnl,ch posla'cov
a hosti.
Do n:ivrhovej komisie navrhol: Ing. Daniel Valentovid. (lsc.. Mgr. Mar-ta.la1.rskovli
za overovatel'ol: lng. Gabriela Bizoiovd, Mgr. Ing. Radoslav oleks6k
Zapisovatel'ky: Mgr. Viiria Starkovd a Miriam iuihtova
O predloZenom ndvrhu dal pan starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - ,{nna Markova, Ing. Daniel Valentoviii CSc., Ing1. Gabriela Bizoior,'lL, Mgr'. N{6ria lmrichovd,
Mgr' Mar-ta Jany5kov6. lVVDr, Pavol Cech, JUDr. Peter r3rom, Mgr. Ing. Rarlosla' OlekS6k, paedLDr..
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval: 0
Starosta dal slovo Ing, lBizof,ovej, ktor6 prehllisila, Zevlstupuje zkoalicie K-DH. Most-Hid. Starostir
zobral trito informdciu naL vedornie.

K bodu 2 - Schv{lenie programu
Starosta predniesol nrivrhy na doplnenie materidlov. Poslanci MZ dostali rra st6l predloZeny nlivrh
no1'1ich stanov fulbalor'eho klubu, kde sir nominanti zradov poslancov a k tomu by boio potrebnd prijat'
uznesenie. Navrhol. aby bol tento bod prerokovany ako bod 18A. Dalej navrhol, aUy Uot materri6l
ohl'adom revitalizricie Jetskych ihrisk prerokovanlf ako bod 18B. Mgr. Imricliov6 po2iadala () to. ab),
boli materi6ly predloZend 7 dni pred zasadnutim M7, z d6r'odu. Ze nemdZe dat' svoje stanovisko. pol<ial'
nem6 preStudovany maLte,ri6l. Starosta dodal. Ze stanovv F'K sa tykajri personlLlnej (.rI6.zky. nakol'k. sr-1
tam dvaja poslanci MZ. Mgr. Ing. OlekSdk dopltnil do programu rokovania Bod 3A - N6r,rh na zmenu
organizadnej Strukttry lr4IJ. bod 29D navrhol presunft' ako bod 38 Informacia o stave sirdncho
konania so SKST Sporitel'da Bratislava. bod 29 F presunft'ako bod 3Cl Lan:ad Podhril. d'ale1 dop,lnil
bod 3D - Dopravnd situLdcia MC Lamad. Uvir:dol, Le pt'i Bode 6 Kontrola eviderilie vymdhania.
pohl'aclavok bude pritomn6 p. Raiddkovd, Mgr. ,IanySkovd navrhla doplnit' do programu rokovania bod
3E - Zbemy dvor apoLiadala o to, aby bol tento bod prerotriovany pred bodom .29. Starosta dal t-rlasgvat'
o kaZdom pozmeiujticom ndr,'rhu osobitne. Navrhol stiahnut' bod 24 kv6li uriiitym zmen6m a poprosil
poslancov. aby si tento material odloZili na budfce rokovanie MZ.

18A - N:lvrh novych srtanov FK
Zo zasadnutiaMZ odiSla Dr. Mgr. Ocilkov{, proiet poslancov: 8
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markov6. l[ng. Daniel Valentovid CSc.. Ing. Gabriela Bizoiova. Mgr. N4aria Imrichc,v6,
Mgr. N{ar-ta JanySkovli. MVDr. Pavol Cech. JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olekidk
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval: 0

l8B - Revitalizfcia det;skfch ihrisk
Poiet poslancov: 8



Za: 7 - ,Anna Markovti. Ing. Daniel Valentovir: CSc., Ing. Gabriela Bizoiovii, Mgr. Marta JanySi,:ovii"
MVDr. F'avol cech. JtlDr. Peter Grom. Mg.. Ing. Radoslav oleks6k
Proti:  0
Zd,rL,al sa: I - Mgr. Varia Inirichov6
Nehlasoval: 0

3,{ - Nfvrh na zmenu organizainej Struktriry MU
Na zasaclnutie NIZ sa vrdtila Dr. Mgr. ocilkovd, poiet poslancov: 9
Poiet poslancov: 9
Za: 5 - Anna Markovii, Ing. Gabriela BizoiovlL, Mgr. MaLrla JanySkovd. MVDr. pavol iech, i\4gr. lng.
Radoslav OlekS6k
Proti:  0
Zdri'al sa: 4 - Ing. Drlniel \/alentovid CSc.. Migr. M6ria Imrichova. JUDr. perer Grom, paedDr. fvlgr.
Rendta Ocilkor'6
Nehlasoval: 0

3B - Informdcia o star,'e sfdneho konania so SKST Spor.itel'fia Bratislava
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - r\nna Markov6, Ing. Daniel Valentovii: CSc., InE;. Gabriela Bizonovii, Mgr. lVl6ria Imrichovii.
Mgr' Marla Jany5kovd. IvIVDr. Pavol Cech. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. RzLilostar, CltekSak, paeclDr..
Mgr. I{en6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval: 0

3C - l-amai Podhfj
Poiet poslancov: 9
Za:7 - Anna Markov6, ling. Gabriela Bizoiiovd. Mgr. M6ria hnrichov6. Mgr. .llarta Janyikov6, MyDr,
Pavol Cech, JUDr. Pete,r Grom,Mg.. lng. Radostav OlekS6k
Proti:  0
ZrJrL.al sa: I - Ing. Daniel Valentovid CSc.
Nehlasoval: I - PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkov6

3D - Dopravn{ situdcia Me Lamai
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markovli. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovd. Mgr. Mdria Im:richov6,
Mgr. Marta JanySkov6, N4VDr. Pavol Cech" .IUDr. Peter (irom, Mgr. Ing. Racloslav OlekS6k, JpaedDr.,
Mgr. Renfta Ocilkova
Proti:  0
ZrJrLal sa:0
Nehlasoval: 0

3E - Zberny dvor
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markovd. Ing. Daniel Valentovid CSc.. Ing. Gabriela Bizoiova, Mgr. N4aria Imrichovd,
Mgr. I\4arta Jany5kov6. \{VDr. Pavol Cech. JUDr. Peter Crrom, Mgr. Ing. Radcsiav OlekS6k. paedDr.,
Mgr. Rendta Ocilkova
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasol 'al:  0

O bode ako o celku
Poiet poslancov: 9



Za: 9 - ,A.nna Markova. Ing. Daniel Valentoviil CSc.. Ing. Gabriela BizoiiovlL, Mgr. Nl6ria hnrichovd..
N{gr. Marta Jany5kovd. MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter r3rom, Mgr. Ing. Radoslar, O1ek56k, PaecXDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasor,al: 0

K bodu 3 - situainr{ spr{va mestskej polfcie za mesiace jr in a j f  I  2011
Starosta ospravedlnil l'elitel'a Mestskej policie Bratislava Dribravka JLIDT. StrLnka aokrskdror,'. privital
nanriesto nich z6stupcu lv'lsP. Mgr. Imrichovd informovala o tom,2e na hlavnej ceste na ulici Irodhrij sil
dlhodobo nachddza vrak auta. Mgr. Ing. Olek5rfk uviedol, Ze bol s pani Mgr Jany$kor,'ou u riaditel'k1,.
penzitinu v suvislosti s ruSenim nodneho kfudu v okoli prev6dzky Has. Infi-,mrovill o tom, Ze okol<r
.f azierka tam dasto zvylne posed6vat'ml6deZ. Opytal sa zds;tupcu. di maiu ohl'ar:lom toho nejakd zaznamy
alebovolania. ing. Biz:oiiovii informovala otorn, Le na ndmesti sa do polnoc:i zdr1iat,ajy maLle deti ir
nachddza-ii sa aj 'u r6zrrych podnikoch po 22. hc,dine. P. Markov6 infonnovala o tom. Le nazasthvke pri
odbodovani do DLibravkv sa nachddza vel'ky neporiadok a potkany. MVDr. iech infcrrmor,'al o situacii rs
bezdomovcami na Bako5ovej ulici. lJviedol, 2e poZirajir vel'a alkoholickych n6po.jov. PoZiadal
poiicajtov o to, aby tr:r monitorovali. Mgr. ImLrichov6 pod'akovala za monitorovanie na Roz6lskych
hodoch. Starosta informoval o podnete od obcanov Lamada, Ze na parkovisku pri by.,,alom mzis;iarovi sa
nachddzajf schody. kde sa zdrLiava mladeZ a chov6 sa vel'mi hludne. P. Markov6 infbrmovala o tom. Ze
na konci V1'sokohot"skej ulice sa zdrLiavajf bezdomovci a poZiadala o to, aby tam bol poriadok.
Zistupca velitel'a uviedol, le zapraa4e na tychto podneloch a bezdomovci hudir llontrolovani. ilale.j
uviedol, 2e na nasledujirce zasadnutie MZ poda spr6vu o tom, ako sa podnet.y monitorovali. Starosta
ukondil diskusiu.
Zo zasadnutiaMZ odi5iel MVDr. iech, poiet poslancor': 8
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markovti, Ing. Daniel Valentovid CSc,. Ing. Gabriela Bizoiovli, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kov6. JlUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr'., Mgr. Iteniita Ocilkov6
Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 3A - Ndvrh n:l zmenu organizainej Struktriry
Na zasadnutieM.Z sa vr ' : i t i l  MVDr. iech, poiet poslancov: 9
Starosta otvoril diskusir,r. Mgr. Ing. Olek56k ozrr:jmil, Ze icle o operativnu zmenu organizadnej ritruktirrl'
MtJ z ddvodu neclostatku finandnych prostriedkov. Uviedol, 2e ide o poziciu l'educeho pracovnej daty,
pretoZe finandnd prosr:riedky na trito pozfciu sri vynakladand neefektivne a s[ tam neuspokojiv(!
vlrsledky, napr. do sa tyka kosenia. Dalej uviedol, Le sa tcl tyka dvoch marraZdrskych pozir:ii, to je:
prednosta Mtl a vedLici oddelenia OVSO, pretcZe t6to lirnkcia je dlhodobo neobszrdend a strarostu je:
potrebne viac zapojit'do celkol'eho riadenia rirar1u. PoZiadal starostu, aby zru5il svoju Zivnost'nauz,emi
Mil Lamad. Uviedol, ri-e od roku 2012 odak6va komple>rny n6vrh na zmenu organizadnej Struktury
Navrhol z,menit'podet 1u,nkdn1,ch miest organiza.dnej Struktitry z doterajSieho podtu 36 osdb na 33 osdb,
teda minus 2 manaLeri _- prednosta MU a vedirci oddelenia OVSO, a minus veclirci pracovnik pracovnej
daty k 30.9.2011. Nar,rhol hlasovat' o n6vrhu uznesenia tajne. Dr. Mgr. [)cilkov6 uviedla, Le na
neskorom koseni sa pcdiiel'al hlavne neskoro schv6leny rozpodet, na dom mal podiel poslanecky klutr
Smer. Dalej uviedla, ):e sa rnusi Setrit' kv6li byvalemu vedeniu, teda kv6li neuliradenym fraktirram
Doplnila. Ze prednostka MU ni6 obrovske pracovnd skfsenosti. vzdelanie a jer obohalenim po I'udskej
i odbornei stranke, Podotkla" 2e d6leLititje najrnii jej maneZerska funkcia, ktor,lu vedie cely tirad. N,lgr
lng. OiekSak pripornenul, Ze rozpodet bol predloZeny neslloro. Mgr. Sedova ozrejmila. Le organizadnd
Struktirra MU je zlo'Zend z 36 funkdnych miest, z toho si.I manaLeri,2S THP pracovnici a4 robotnici
Uviedla, Ze 'n'janu6ri l:olo na MU zamestnan\?ch 32,81 pracovnikov, vauguste 3I,22 prac,cvnikov.



Dodala.2e priice sa kuLmulr-rjf, neobsadzuj(r r;a novd pracovne miesta a zamestnanci sri 'axirn6lne
zat'aLeni ohl'adom kosenia uviedla. Ze ked nastupila na[rad, stroj Bobcat bol pokazeny amusel sa dat,opravit'' oprava st6la okolo 6 000 eur a potom sa pokazila olejov6 varia. t]vie dla. Le kaidedva tyzd'e sastro-i d6kladne disti a rodnd: iidrZba stoji namie.sto 600tr eur len 584 eur. I)odala, ze sa ir:tri aj napohonnl'ch hmotiich. I\4gr' Imrichov6 uviedla, Ze kosenie sa je.j nezditako dostatoiny,d6v'd pre zru$eniepracovneho miesta. pretoze v nlinulom obdobi to tiez nlbolo uplne ide6lne. p'iiadala starostu ostanovisko ohl'adom jeho podnikania. Starosta odpovedal, ze nem6Ze zastavit' svoju zivnost,. leb. m6zamestnand osoby a n':d6 sa preniest' na jeho rnanZelku. Dodal, ze aktivne nepodnikri a cely ceii -je narirade' Llviedol. Le zatre:;tnanci potrebujt mat'pri rozhodovanf svojho nadriadeneho il pre obec by t. bc,lner'1'hodny krok' JUDI. (Srom uviedol, Ze MU musi zo zttkonaplnil'mnozstvo r;vojich fgnlicif apoLiad.alposlancov MZ. aby starostlivo zvitLili tento niivrh z hl'adiska fungolania [Lraclu. Mgr. Ing. olekSiil<
uviedol. 2e nie vSetky irrady v BA majir funkciu prednostu. Mgr. Imrichgva uviedla. Ze nesriSlasi
:fjiy-..flas.ov{im a navrhla, aby sa hlasovalo u...Jn.. Ing. Valentovid vyslovil n6zor, Ze prednosta
MU je ddleZita funkcira. Mgr. Ing. olek56k nal'rhol hlasovat' 3 kr6t zvldst' za a, b, c; teda za zrurenie
firnkcie vedirceho pracor"nej (aty, za zrusenie funkcie prednostu aza zru1eme lunkcie i,,e-dfceh. ovSo.
Starosta dal hlasovat'o N'6vrhu na tajne hlasovanie.
Poiet poslancov: 9
Za:6 - Anna Markor'6. Ing. Ciabriela Bizoiov6. Mgr. Marla JanySkov6, MVDr. pavol Cech. JUDI. peter:
Grom. Mgr. Ing. Itadoslav OlekS6k
Proti:  3 - Ing. Daniel Valentovid CSc.. PaedDr." Mgr. Rentrta Ocilkova, Mgr. N,16ria Irnrich6v6
ZdrLal saz 0
Nehlasoval: 0

ZruSenie funkcie vechlceho pracovnej iaty
Poiet poslancov: 9
Z a : 5
Proti:  4
Zdri.al sa:0
Nehlasoval: 0

Zru5enie funkcie prednostu Mtl
Poiet poslancov: 9
Zaz 5
Proti:  4
ZclrLal sa:0
Nehlasoval: 0

Zru5enie funkcie vedfir:eho O!'SO:
Poiet poslancov: 9
Z a : 7
Proti: I
ZdrLal saz 1
Nehlasoval: 0

K bodu 38 - Infrrrmdr:iit o stave sridneho konania so St<St Sporitel'ia Bratislava (p6vodne bod
2eD)
zo zasadnutiaNIZ odi5la Dr. Mgr. ocilkovii: poiet poslancov: g
Starosta ozrejnril t'ysled.ok sudneho sporu - sird rozhodol o tom, Ze tyrn, ie SfSf v),konal stavebnd
opravy na majetku MC. doSlo k zhodnoteniu ma-ietku, a tecla md pr6vo nato, alry si zapodital prdce do
svojich aktiv. Zdrovei sa rozhodlo o tom. Ze je provinny za.platit'aj dlh na ndjomnom. rgzdiel it: zatial,
pribliZne 1.8 mili6rra SK. s;t1,nt. Ze.ie na klube dol<azat' to, Ze ten rozsah stavebnych pr6c, ktorv vykonal.
zodpoved6 tejto hodnote. L.lviedol, Ze odporirdanie bolo. aby sme sa v prvom rade clohodli o uznanie



tyclito 'zinazkov' Infilrmoval otom. ze sa uskutodnilc, prve kolo rokovanf. stretnutie spr6r,nyrnz6stupcom sKST' Star.stov '6vrh bol ten. 2e rctzsahpr6c. kiori vykonali. a ktcre sir vl,uzitel'nf pre MCr,je podstatne nizsi' a prrlto odakdva. 2e sa dohodnir na nizs.l sume. Stretnutia sa zudastnili a.j JLIDT. cjroma 'ltlDr' Matejka' Terrnin d'alSieho stretnutia, kde sa budir snazit' dohodnirt'. je pliino'any koncomseptembra' lhiedol' ie doliodu predlozi poslancom na. schviilenie. Mg.. lng. oleksrik poziadalo predlozenie celej gendzy ocl vzniku haly ai po sudasnost' na budfce xlzi t,. ked.r sa posta.v.ila hala.kedy bola uzavreta zmluva akedy sa zacali probldmy. t)pytal sa na z6klad,: doho Ir4Z v roku 200j1uzavrelo zmluvu s fimtc,u Softvis. s.r.o. na 20 rokov, kt,tra je nevypodate 1,1r*. Zacitoval posudok oclnebohdho JUDr' Valla: "predmetne ustanovenie je nevyhlane p.. MC.,. poZi.dar oz6prlsnjsu;,26'9'2002' kde -ie jasrLd kto ako hlasoval. Informoval o tom, Ze bol oslove'y od sporloveho klubugvmnastiek '\rgo' ze od okt6brra su vyhodeni zhaly,pretoze sa tam nebude kLirit,. Na zir'er dodiil, ze nie:- ie'akloneny Ziadnej mimosirclnej dolode. JtJDr. Grom uv.edol, Ze pokial,sa rna niet,o l ,yrokovat,, mus'to byt 'vyhodnejsie pre ,ctrec. ak nie. musf to sko'dit,na sfde.
Poiet poslancov: 8
za: 7 - Anna Markov6' Jng' Gabriela Bizoior,'6, Mgr. Miiria Imrichovd. Mgr, Marta Janyskovr{. JLjDr.Peter (irorn. MVDr. pa,ror iech. Mgr. Ing. Radoslaioreksfk
Proti:  0
ZrJrvzal sa: I  - Ing. DarLie:l  Valentovid" CSc.
Nehlasoval: 0

K bodu 3C - Lamai podh:ij (p6voclne bod 29F)
Starosta uviedol, ze maiitel'a bytov musia poziad,at'ozaloLenie druZstva vlastnikov, ktore m6 pr6r,nusub.jektivitu, aktord m6 pr6vo poLiadaL, o dtdatc,dny irver na dokondenie stavby. Infcrnrrol.al otom. Zezastupcor"ia vlastnikov rl jnvestor sa stretli na MU. Tieto stretnutia sa uskutod t:tlli 2l<r6t. napos;ledy saospravedlnili' Mgr' Ing' olekSakpoliadal o gen,jzu vo vzt'ahu kMe - [.;; bolo rozhodnute otomtoprojekte, kedy bol prenajaty pozemok, kedy bol pozemok 

"ar.,ip."v. 
D;i;i p'Ziadal o gendzu zmienstavby pred dokondenim, ao to. akd tam boli vyvodend sankcie.'preeitat zipisnicu zo di'a 16.-12.2003ohl'adom uznesenia o v;is.ke vvvodenej sankcie. .PoLiad,al o odpoved'na to, uti,, sposobom p6n Satkozabezpe('il nepisanfr dohodu vo vyske I rnili6n SK, akym sp6sobom doslo k tonruto probldrnu, akd tamboli uzrreseniazMT..aktj tam bolo precllZovanie stavieb, ake tam boli vyzvy na ro. aby.uclrZiavali okoliestavby at'ielna to, ako.ie tam riesend kanalizfrcia. Navrhol pozvat' p.'su,tu na zasadnutieMZ,.aby toI'ysl'etlil ' Starosta uviedol. 2e niu nej<le o nid ind, len nec,h sa ten dom uZ clrstavi.. Ohl.adom tonomili6nu uviedol' 2'e phn Satko ho infbrmoval, Ze v rozsahu mili6n SK sa budri robit' fprravy naparkovanie na ul ici Podhti i .  MVDr. iech uviedol, ze sfhlasi s Mgr. Ing. oleks6kom, ab1,to prisl i  vsetcizfdastneni vy-svetlit' na rokovanie MZ. Mgr. lnrrichov6 uviedla, z, by bolo dobrd pozvat' aj ptnaCaneckeho - dlena ozPoclhai. Ing. Valentovid uliedol, Zeprodl'a jeho n6zoru, zpravneho hl'adiska MCnie le vlastnfkom te.ito stavby. a preto je moZnd len mor6lne p6sobit' na l,udi, a. Hai ni.,1" ,,ion.,tokonrpetentn6 a nenr6ze niekoho donfrtit'. aby tento probldnr vyriesil. Mgr. Jan.rskovii uvied la, Le nt6z|ujem aj s ostatnymi poslancami pozriet' ia do vnritra stavby, Starosti uvieclol, Le m6.Le pctLiadat'o exkurziu do spolodnych priestorov a ukondil disl.:usiu.

Poiet poslancov: 8
Za:7 - Anna Markov6, Ing. Gabriela Bizoiiov6, Ir4gr. Mhriu Imrichov6, Mgr. N,l.arta Janl,skovii, JUDr.Peter Grom. MVD'. pavcr iech. Mgr. Ing. Radosr'ioleksrik
Proti:  0
ZdrLal sa: I  - Ing. Daniel Valentovid. CSc.
Nehlasoval: 0

Starosta predradil bod t. l0
K bodu 10 - Nrivrh VZN Ma llratislava -
Lamai d. 5/2008, ktorym sa uriuje rjska

Lamai L 41201,t, ktorym sa meni VZN MC Bratislava _
prfspevku na iiastoinf rihradu niikladov v materskfch



5kol6ch, r' Skolskych kluboch deti a zariadeniach Skolsk6ho stravovania. ktor6 sf
v zriad'ovatel'skerj pdsobnosti Ma Bratislava - Lamai
Na zasadnutie MZ sa I'r6tila Dr. Mgr. Ocilkovi, poiet poslancov: 9
Bc. Mr6zov6 inforno'n'ala o tom, Ze na z6klade predpisu rninisterstva Skolstva SR sa pripravil ntivrtr
VZN d. 5/2008. ktorym sa urduje vlfSka prispevku na iiiastod.nri rihradu rr6kladov y IvlS. Skolsk.lfctr
kluboch deti a zariadeniach Skolskeho stravovania, ktore sii v zriad'ovatel'ske.j posobn6sti Mil Lamad.
Uviedla. Ze rr materi6li "ie predloZen6 tabul'kra a v d6vodovej spriive je urredenr!, 3kd vf5ky boli
v predo5lom llnandnonr p6sme a akd vySky s[ tam teraz. Stravnikom od 2 do 6 rokov sa z 1.19 {i zvy5uje:
na 1.27 €. stravnikom od 6 do 11 rokov z 1.01€ na 1.09 € a stravnfkom od 1l do 15i rokov z 1,08 € nar
1.16 €.. Llviedla. Ze vtomto YZN z.roku 2008 boli zahrrLuri aj cudzi stravnici azamestnanci Skoly a
medzi nich patrili a.f d6ctrodcovia MC Lamad. Stravn6 jednortka bola I ,86 € za c,bed a riaditel'ka Skolskei
.ieddlne netvrhla. aby sa td suma zdvihla na2.26 €. Na Skolskej komisii bol predloZen-v nirvrh MS a ZS na
zvi'Senie prispevku z 12"50 € na 12,97 €. do je vlastne 15 9/o Livorndho minima na jeclno pezaopatrendr
diet'a. P. Markov6 uviedla, Ze nesfhlasi so zvySenim sunry na stravovanie pre dOchodcov. N{gr. Ing.
OlekSlik podporil n6vrh p. Vlarkovej, ato zachovat' stravnf jednotku na frovni 1,86 €. JUDr. Grom
uviedol. Ze ceny potrar'in za posledne obdobie vel'mi stirpli. apreto treba adekv6tne reagovat'a.j v cene,
stravndho. P. Markov6 navrhla hlasovat' o pdv,cdnej cenel, to je 1.86 €. Star,rsta dal o tomto na'urhu.
hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 4 - Anna Markov6. llfVDr. Pavol Cech. Mgr. Marta JanySkov6, Mgr. Ing. RadosleLv Olek56k
Proti:  0
ZdrL,al sa: 5 - Ing. Daniel Valentovid CSc.. Ing. Gabriela Eli;zoiov6, Mgr. Mdrizr Imrichov6, JLlDr. Peter
Grom, Dr, Mgr. Ren6ta Crcilkovd
Nehlasoval: 0
Dr. Mgr. Ocilkovti navrhla. aby sa zvy5ilo stravnd cudzim slravnikom na2,0611 aoslalni by os;talo bez
zmeny. O tomto n6vrhu dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 4 - Ing. Daniel Valentovid CSc., Mgr. M6ria Imrichovd, JUDr. Peter ( lrom, I)r. Mgr. Ren6ta
Ocilkov6
Proti:  0
Zdri.al sa: 5 - Ing. Gabriela Bizonov6. Anna lv4arkov6, I\4VDr. Pavol Cech, Mgr. N{arta JarrySkov6,
Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k
Nehlasoval: 0
Hlasovanie o materi6li ako o celku (ako bol p6vodne predloZeny)
Poiet poslancov: 9
Za: 5 - Ing. Daniel Valentovid CSc.. Mgr. M6ria Imrichovd. JUDr. Peter Grom. t)r. Mgr. Ren6ta
Ocilkovii, Ing. Gabriela Bizoior'6
Proti: 4 - Anna Markovti, MVDr. Pavol Cech. Mgr. Marta Jany5kov6, Mgr. Ing Radoslav Olekidk
ZdrLal sa: 0
Nehlasoyal: 0
VZN potrebuje na prijatie trojpiitinovir viidSinu, n6vrh teda nepre5iel.

Starosta predradil  bod"v" i .  16, 17 a 18
K bodu l6 - Spr:iva o vfsleclkoch a podmienkach vychrlvno - vzdeldr'acej dinnosti ZS za Skolskf
rok 2010/201 1
P. riaditel'ka Pet6kovd uviedla. Ze sprdva preSla radou 5kol1 a visi od augusta nrL webovej str6nke Skoly.
Obsahuje l'Setko" io sa udialo minuly Skolskyi rok - to sa t;i'ka spr6vania apr,rspechu Ziakor'. aktivit,
sedenier rady 5kol1'a financovania. Uviedla. Lejej Struktiua je dand legislativou. Ozre.jrnila, Ze sprdvu
musf N{Z schr'6lit'. Ing. Bizoiov6 sa opytala ako je to s poJtom neprijatych detf na Skolu a di je nejak6
kooperdcia medzi Skolor,r a irradom. P, Pet6kovd uviedla, 'zr:z\leLi na rozhodnuti riaditel'a koho prijme,
musi v5ak prijat' diet'a z Lamaia, teda zo svojho S;kolskeho raij6nu.
Poiet poslancov: 9



Za: 9 - r\nna Markov6, lng. Daniel Valentoviil CSc., Ing. Gabriela Bizoiol'd, Mgr. Ir4aria Irnrichovh,
1\4gr. Marra .lanySkovd, MVDr. Pavol iech. JLrDr. Peter Grom, Mgr. [ng. Ra,loslar,' Olek56k, PaeclDr,,
N4gr. Ren6ta Ocilkor,6
Proti:  0
ZrJrLal sa:. 0
Nehlasoval: 0

K bodu 17 - Sprdva rl vvsledkoch a podmienkach vychovno - vzdekivace.i iinnosti NIS za Skolskf
rok 2010/2011
P. riaditel'ka Kyselovd. uviedla, Ze spriiva m6 podobnir Sr.ruktrira ako spr6va ZS. Oalel uviedla, Le od.
minuldho roka sa snaZi rlat' trochu do Lizadia k'uZky. pretoZe viid5inu rodido.u zaujima.if len tie kniZk.y
a nie vzdelavaco - vj'chc,r,'n6 cinnost'. lnformovala o tom, :Ze niektord deti chodia aj na 5 krirZk,cv a to j:
pre diet'a dost' zat'aLujrice. lng. Valentovid uvie,Jol, Ze pari riaditel'ka by potrebovala prebfrat' dvere do
byvaldho b1tu. Starosta uviedoi. Le je potrebne najprv urobit'staticky posudok.
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markovri, Ing. Daniel Valentovii: CSc., Ingl. Gabriela Bizoiovii, Mgr. \16ria InnrichovS,
Mgr. Marta Jany5kov6. MVDI, Pavol Cech. JUDr. Peter rirom, Mgr. Ing. Radoslai,' Olek56k, PaedDr..
N,Igr. Renata Ocilkova
Proti:  0
ZdrL,al sa:0
Nehlasol'al: 0

K bodu l8 - Koncepcia rozvo ja Zikladnej Skoly na Skolsk6 roky 2011-2014
P. Pet6kov6 uviedla. Ze koncepcia bola prerokovand na rade Skoly. Infonrovala o tom. 2r-- Skola chce by'
nad'alej orientovan6 na anglicky' jazyk a infornratiku. Uviedla, Ze podstatnd ciele sfi rozpracovani nzr
iednotlir,'d etapy a budu sa snaZit' splnit'do najviac.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markovii, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriovri, Mgr. Nlt6ria Inirichov6,
Mgr. Marta JanySkovd, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter (irom, Mgr. lrrg. Racloslav OlekS6k. PaedDr..
Mgr. I{en6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZclrLal sa:0
Nehlasoval: 0

Starosta predradil borl i. 6
K bodu 6 - Kontrola evidencie vymfhania pohl 'adrivok
Na zasadnutie MZ sa v'r '6t i la Dr. Mgr. Ocilkovd, poiet poslancov: 9
Kontrolorka infonnovala o pohl'addvkach. ktord st vedend l frdtovnictve. Dr. N{gr. Ocilkor,'6 upozornileL
na to, Ze p. Belohorec m6 nedoplatok zauLivarie pozemku. MVDr. Cech navrhol nroZnost'doplateniir
poplatku zapsa v roku 211II, kvdzi od 9 do 12 mesiaca v adekv6tnej vlfSke rodndho;roplatku; t,eda ak si
neiaki I'r.rdia teraz kirpili psov, aby priSli ten Stvrt'rok na u::ad doplatit'. Kontrol6rka vysvetlila, Ze l'udizr
platia za urditd mesiace od kedy' psa prihl6sia. a nie na rok. Starosta uviedol, Ze.je potrebnd dat' rryzvu do
Lamai;ana ohl'adom toho, ab1, I'udia pri5li zaplatlt' poplatok za psa. Mgr. Jany5kov6 poZiadala o to, ab1'
sa upravil zoznam I'udi. l<ed' niekto zomrel, a tieZ stard adrersy bydliska na sudeLsne. Starosta uviedol, Ze:
podnet na zmenu rnusi Cat'obvvatel'a navrhol dert' Sir5iu inlbrmdciu do l,amaderna.
P. Rajd6kovitpoltadala o slovo, aby samohlav'r iadrit 'ku svojej dlZobe. Uviedla, Ze 1tl .11.20lr l  iejMZ,
schvdlilo 70 o/u zl'avu na ndiomnom kv6li tomu, Ze jej do priestoru tedie. lJhradila cele najomne v dvocLL
kvart6loclr, diZe pri 70 ')/o 2,1'ax,e mala zaplatif 3812, 45 a zerplatrla 5 812, 48; ie teda dlZn6 nejakych 0,03
€ a pani Chud6 z Dusparny ncakceptuje tirto zl'aLvu. Starosta uviedol, le na z:itpocet treba srihlas dvochr
str6n - pisomni sfhlas jednei aj druhej strany. Starosta ur,'iedol, Ze p. Chud6 o uzneseni vie, ale zfpodet



pohl'ad6vok ie potrebnt: <lat' na papier. JUDr. Grom uviedol, Ze je potrebne vykcmunikrxat' s Duspamou
kol'ko sa md platit' a je potrebnd to adresovat' ldi. Staros;ta navrhol p. Raj86[:ovej :;tretnutie 'a rirade.
u'iedol. ze pritomn6 bude aj p. chuda z Duspamy a ukondil diskusiu.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markovti. Ing. Daniel Valentovid CSc.. Ing. Gabriela Bizoiiovh, Mgr. Maria Imrichov6.
Mgr' Marta JanySkor'6, lv4VDr. Pavol eech. JUDr. Peteri}"0m, Mgr.ing. Racloslav OtekSak. paedDr.,
Mgr. Rendta Ocilkovri
Proti :  0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 3D - Dopravnrl situfcia v Mi Lamai
Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Ing. olekS6k uvir:dol, Le rdnte t6my tyfkajfce sa tejto problematiky boli
prerokovand na finandnej komisii. Prv6 vec ie problematika MHD, tae Uoti k 5.9. urobene zmeny, ktord
negativne zasiahli MC L.amad. Bola zruSen6 linka 38, preto <lali s dlenmi dopravnej a finantinej komisie
n6r"rh primdtorovi. akyrn sp6sobom by chceli zel'ektivnit'linku 38. s tym, Zeby sp6jala nzikupnJ centrum
Lidl so sidliskom. a s lym. Zeby prechldzala cr:z sidlisko ako nodn6 linka 3ll. Navrhol, uby Uot pan
primator pozvany na naibliZSi moZny termin na z,asadnutie MMZ, kde chce tieto tdm1, prerokoyzLt'. n"f.;
uviedol. Ze je problirn s nizkopodlaZnymi autolbusmi. rozdlenenim niektorych liniek sa ' MCt Larnad
objavu.it 1sn vysokopodlaZnd spoje a to je probtdm pre tych l'udi, ktori bliva.iri na Segn6roch. balsim
aktu6lnym problimonl .ie roz5frenie lanradskej cesty, kde je obrovsky n6rast 69prav1,. Nar,,rhol, aby sa
rozSiril lazdn.t' pruh smerom od vyjazdu z tunelu Sitina pc, 'Zelezni(nf stanicu lamai, clovtedy je jeho
n6vrh zru5it' smer odbrldenia do Dfbravky z mesta. Dalej navrhol. aby bol ftsek ,Jial'nice L,amad -
Zdhorsk6 Bystrica po kriZovatku D4 bezplatn'.i, aby nernuseli vodidi pouZivat' dial'nidnf irn6mku.
Uviedol, ie pri statickej doprave je probldm rezidendn,itro parkovania. Navrhol, aby bol projekt
rezidendneho parkovania spusteny' na Studenohorskej ulici uZ v tomto roku. l\IVDr. Cectr ur,ieiol. Ze
srihlasi so zvolanim MNIZ" ohl'aclom prerokovania tychto probldmov, pretoZe sitrr6cia 1a lamadskej ceste
je nefnosnd' JUDr. Grom uviedol, Ze s viidSinou n6vrhov stihlasf, ale pripomenl-rl, Ze MC] v tomrto nem6
rozhodovaciu prdvomoc, a podl'a toho je potrebnd sfbrmul,rvat' aj uznesenie. l\{VDr. Cecli informoval
o tom, Ze jeden merac rj'chlosti na ceste z mesta do Lamada je umiestneny bli:zko pred prechoclom pre
chodcov a je potrebnd umiestnit'ho minimdlne o jeden stip dozadu, kde je st6rrok s kl,etinami. lstarosta
uviedol. Ze v dopravnej komisii bol tento probldnr prerokovanf, vodida treba spomalit' uZ v oblasti pred
kriZovatkou. Ing. Ilizoirll'6 navrhla do materi6lu doplnit'poZiadavku na ,"-uiir.y. Star6sta uvir:dol, Ze
probldm so semafonni bude rieSeny na MsZ. Dr. Mgr. Oci kov6 navrhla najprv zistit', ci je to z:ru5enie
poplatku na dial'nici relLlne. Starosta dal slovo p. Boskovidovej, ktor6 uviedla., Le s3 zhorSila hustota
prem6vky a rdno sa smerom do l,amada dak6 aj 20 minrit. Starosta ukondii diskus;iu.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markova. Ing. Daniel Valentovid rCSc., Ing. Gabriela Bizoiiov6. Mgr. Miiria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kov6, M\/Dr. Pavoi Cech, JUDrr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radpslav OlekSrik, paedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkor'6
Proti:  0
ZdrLal saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 3E - Inform{cia o zbernom dvore
Starosta ur,'iedol, Le sa, :;naLi ziskat' peniaze nato, aby sa ;rberny dvor zriadil 1a mieste, kde je teraz
verejnd osl'etlenie. ktore m6 uz ukondenu zmluvu. Prednostka uviedla, Ze envirofcrnd v IIA eSte takyto
projekt nepodporoval, al,: ak b1' projekt spiRal vSetky podmienky. mohol by byt'podporeny. Doclala, Ze
termin podania pro iektu. ie  do. i0 .10.2011.Mgr.JanySkovi i  uv ied la,  Ze nesfh lasr  s tym, aby bol  zberny
dvor zriadeny aj pre MCI Iliibravka a MC Karlova Ves. Starosta informoval otom, Ze't.aidavi bude
mat'svoj r'lastny dl'or. Pc):iadal o komplexnir informaciu na komisiu ZP a linandnej.. N{gr. Ing. Olek5ak



uviedol. 2e zberny dvor.ie potrebny. a-le nesirhlasi s tym. eby to preveidzkovala Me Larnac. Lr'iedol, Z,:ak mii zbernl' dvor prev6dzkovat' Mi Lamat. nesuhlasi s tym, aby to bol spolodnl, dvor pre Md
Dubra"'ka a N4i Kariova Ves;. Pripomenul situaciu ohl'adom clodasneho itulkl \,UCl pre bezdrJmo'cor,.
na Furnranske.i ulici. ktori sa cez dei zdrliavaii vonku na ulici, lebo je to ngdny ritulok. Uviedol, Zt:pozr"anie na zasadnutk: VZ plati aj pre predsedu BSK. p. F'reSa, ktorv ie po;:van1, uZ od aprila 2010.
Starosta uviedol. Ze ritulok je od minuleho roka zatvoreny apouZiva sa na ind ultirity. JUDr. Gronr
uviedol. ze existtrjri aj ini modely financovania aostatnd-Hai^ uy tieZ platili prev6dzkor.,e n6kladv ztrprev6dzkovanie zbeme:ho dvora. Mgr. Sedovd informovala o tom, Le sa prip,ravuje typovy projekt azarial' neboli urobend :lizrdne vydavky ohl'adom zberneho dr.oru. Ing. Bizoiova navrhla otvorit, v kine:
diskusiu pre obdanov ohl'adom tolio. di nemajf nejakd n6nrietky. Mg"r. JanySkgv6 vyslovila n6z,or. Ze serjej zdti pozemok prili5 lukrativny na to. aby tam bol vybudovany zaerny dvrrr. Navrhla opy.tat'sa nanaz'or tych obdanor'' do byvaju v blizkosti pozenrku. Staiosta uviedol, Ze dnesne z,berrre d.,oiy vyzerajrir
vel'mi pekne a organizcr,ane. MVDr. Cech uvi,:dol, 2e bol v niektorych zbernych dvoroch a iyzerali
vel'mi disto a upravene)' Starrlsta uviedol, Ze projekt zberndho dvora bude predloZeny do komisii aj
ob,vvatel'om Lamada.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markovd. [ng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovzi. Mgr. Miiria lnrichov6,
Mgr' Marla JanySkova. N4VDr. Pavol eech. JUDr. Peter (irom. Mgr. Ing. Racloslar, Olek5ak, llaedDr..
Mgr.  Renl i ta  Oci lkovd
Proti:  0
ZrJri.al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 4 - Kontrola financovania rekon5trukcie mS irlalotarpatskd n6m. i, 6
Starosta olvoril diskusiuL. Ing. 

'Valentovid 
poZiada.l o vysvetlenie, ako je moZne, :ie celkoyo sa vynaloZilo

na 5k6lku o dva mili6ny k.orrin navy5e. Kontrol6rka ozrejmila, Ze boli vykonane pr6ce navyie, ako napr.
Lalfzie, kuchlnskd zaria<lenie, atd'., ktore tam bolo potrebne urobit'. Mg.. IrLg. OlekSii-k uviedol, Ze
budova bola nevyuLivarf. bola v havarijnom stave a je dobrd, Ze sa zrekon5truo.yala. lebg tam clles stoji
krdsna 5k61ka. Dr. Mgr' tfcilkov6 navrhla vykonat' kontrolu rozsahu priic v zrekonstruovanei budove.
O tomto nfvrhu dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6. Ing. Daniel Vaientovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiovii. Mgr. Mliria Imrichov6,
Mgr. Nrlarta Jany5kovii. MVDr. Pavol Cech. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslar, (JlekSdk, FaedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkova
Proti:  0
ZrJrLal sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 5 - Kontrola financovania rekonStrukcie MS Heyrovsk6ho ul. i.4 v roku 2009 a2010
zo zasarJnutiaMZ odi5la Dr. Mgr. ocilkovf, poiet posrancov: 8
Starosta otvoril diskusiu. Ing. Valentovid sa opyal. predo je medzi cenami rekonltrukcie obidvoch
5k6lok taki; rot6t.l. Mgr. Ing. OlekS6k odpovedal. Le je rozdiel medzi rekonStrukciou existuj[ce.; Sk6lky,
ktora je prev6dzky schopnii a budovou. ktor6 bola v havarijnom stave. Starosta ul,:ondil diskusiu.
Poiet poslancov: 8
Za: I - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovic CSc., Ing. Gabriela Bizoiovei. Mgr. Meiria Imrichov6,
Mgr. MartaJany5kov6. i\4VDr. Pavol Cech. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekSrik
Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval :0

l 0



K boctu 7 - Kontrola iierpania reprezentain6ho fondu starostu MC IIA - LaLmai
Starosta 'informoval o tonr. 2e po kontrole vy5iel objem nouZitych finandnych prostriedkov v hodnot,:
9,21 {'.. Kontrol6rka uviedla, 2e finandnd prostriedky boli pouZitd na obderstven.ie MZ.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - .r\nna MarkovA, Ing. Daniel Valentovii: CSc., lng;. Gabriela Bizoiov6, Mgr'. lv{6ria Irnrichovd,,
Mgr. Mafia JanySkor'6 MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radrislav OlekSdk
Proti:  0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 8 - Monitorot 'acia sprdva o ierpani rozpoitu za I. polrok20l1
Mgr. Sedo','a uliedla. 2e v sulade so zdkonom 583/2()04 o rozpodtovych pravidlach sa odporirda
vypracovat'monitorovac,iu spriivu. Infbrmovala o tom, Ze pri kontrole sa beZnd priimy plnili na 51 olr

beZne vydavk.v na 49.4 oA a kapitttlove prijml' na 27.9 ('/o. Dodala, Ze kapilrilovd vVdavky neboli d,r
30.6.2011 robene a f lnancne oper6cie sa plni l i  na 5(i,6 o/o. Uviedla. Ze: vysledok rozpodtovdho
hospod6renia je prebytkovy. Dalej uviedla. Ze kontrolou sa zistila chyba (namiestcl znamienka * tarn
dala z,nanienko - ) v riimci ;zimnej irdrZby a bude o tom predkladat' spr6vu na budrlce rokov'anie MZ,.
Ing. \ialentovid uviedol, Ze materi6l ie vel'mi komplexne 'rypracovany. Mgr. tng. Olek56k sa opytal na
niektord vydavky, ktore si pozrel na ,,internetor,'om meste" Datalan. Uviedol, Ze zverejfiovania faktrir a

obiedn6vok cez Datalan je irplne neprehl'adnd, zle odislovemd, atd'. Navrhol zrr"rsit' Datalan a zverejiovat'

dokument,v na webovir str6nku podobne ako M(l Stare mesto. Opytal sa na VC) (verejnd obstar6vanie) -

kde bolo robend VO na rozSirenie parkovacich miest v sume 689 € bez DPH. Dalej uviedol, iie VO na

Skolskti . ieddlei i  bolo robenet v. j iuri  2011. vyluala to f lrma Viftus, s.r.o., aprv6.pontrka j, :  zo dia

28.3.2011. a pritom td.to firma nem6 stavebnd irpravy vpredmete svo.jej dinnosti. I)alej koSickd lirma

PRO Tender, s.r.o. n.rim rc,bi aukciu na malotraktor. kde bolo vydlenenlch z rozpoctu 13 0(10 €

a preclpokladand cena r,6kazky je 21 000 €bez DPH, Opytal sa. nado je MU novy dochddzkovy systim a

nado bola potrebn6 reklama na hody - bilLrord za 6tj €. Pouk6zal na rteefektivne vynrakladanie

f-rnandnvch prostrieclkov. lnformoval o tom, ;Ze vlada schv6lila n6l'rh z6.kona o prerozdeleni dan[.

V,vsvetlil, Le doteraz lvlrll a obce dostdvali podielove dane zprijmu FO. fera:z sa namixoval mix dan[,

kde bude dai z prilmov FO. daii vyberan| zrdiz\:ou. dai P0, vSetky spotrebnd <lane a DPH, do lbude mat'

negativnl, dopad na sarnosprdl,u a obciam poklesnti prlmy. Upozomil na tuto s1,:utodnost' a navrhol

uznesenie, Ze nesirhlasi s tfntto z6konom. Slarc)sta podal .nform6ciu k malotraktoru, kde je predpoklacl,

Ze budri potrebne eSte aj d alSie zariadenia na letni a zimlrir tidrZbu, a preto sa uZ v prvom vybere mus;i

robit' cely objekt dopredu. IJviedol, Ze koSick6 firma b<tla vybran6. prieskurnom, pretoZe MU nemzrl

opr6vnenu osobu. Mgr. Sedovd ozrejmila. 2e pri VO postupu.ie MU v sirladr: s platnou smemicou vo

VO. Uviedla, Le sti robene z6pisy, v5etko je zverejnend a zostavu"ir.i sa k.omisie. Starosta ukondil

diskusiu.
Zo zasarJnutia NIZ odtiSla Mgr. Jany5kov:i, poiet poslancov: 7

Poiet poslancov: 7
Za:7 - .A*u Markor,ri. Ing. Daniel Valentovi,I CSc., Ing. Gabriela Bizoiovii, Mgr. M6ria ltnrichovd,

MVDr. Pavol Cech. JtJDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek5iik

Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

Kbodu 9 -  N6r ' rh
Bratislal'a - Lamai
Do diskusie sa nikto
Poiet poslancov: 7
Za: 7 - Anna Markovii. Ing. Daniel Valentovid
MVDr. Pavol eech. Jt,Dr. Peter Grom, Mgr. Ing.

VZN MC Bratislava - Lamai i. 3/2011'
i. ll20l1 o dodrZiavani iistoty a poriadku
z pritomnych poslancov ne,prihlasil.

ktorj'm sa rnenf a dopifia VZN MC
na rizemi MC Bratislava - Lamai

CSc., Ing. Gabriela Bizoior,'1, Mgr. M6ria Imrichov6.

Radoslav OlekS6k
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Proti:  0
ZdrL.al saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 11 - Priority volebn6ho programu pre roky 201 I - 2014
Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Ing. Olek56k pr:ruk6zal v materi6li na bod d. 8 - Doprava, Zr: sa plni
volebny program tym. Ze sa pozve primdtor hlavndho mesta SR na rokovanie MZ, Poprosil doplnit'dcr
materi6lu terminv plnr:nia revitalizdcia" skvillitnenie fdrZby detskych ill 'isk a v)'tvorenie, nol'dhcr
detskdho ihriska sa bude robit 'aj v rokoch 2012 a2014, nie len do decembra2[t11. takZe tf sumu 15 000
€ nepovaZuje za koneitr[r na -l roky. Dalej podot.kol. Ze kul:.tirne aktivity nie sf len Rozrilske hocly, ale sir
tam ai ind aktivity a akcie. I'oprosil o drobnd opravy v nrateri6li. Starosta neLvrhol priority volebnehcr
programu v1'hodnocovat' polrodne. MVDr. Cech vyjadrii spokojnost' s tym, 'z<: je v prioritdch zahrnutii
protihlukov6 stena, ale chyba mu tam odstr6nenie mobilne.j telef6nnej Orange :;tanice z clomu ner
Heyrovskeho ulici. N4glr. Imrichov6 navrhla ponechat' tento materi6l otvorenv, aby sa do neho mohlcr
vstupovat' podl'a potrieb MZ.
Poiet poslancov: 7
Za: 7 - Anna Markovzi. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiovh, Mgr, Ivl6ria Imrichov6,
MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing:. Radoslar, Olek56k
Proti:  0
ZdrL.al sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 12 - Navrh Dodatku i.  2 k Odme:fiovaciemu poriadku zistupcu starostu, poslancov
a obianov - odbornikov p6sobiacich v komisir i ich priMZ
Na zasadnutie MZ sa vrft i la Dr. Mgr. Ocilkovf : poiet Jroslancov: 8
Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Ing. OlekS6k uviedol. Ze sa nemusi menit'textlicia, ale navrhol vymenit'
dislo. teda nie 8 % z navy5eneho platu, ale 9 o/o z mininr6lneho mesadndho platu starostu. iiil.e 9 olt

z 180i) €. do znamend t,r istd. Starosta dal o tomt,o nd:vrhu hlasovat'.
Poiet poslancov: 8
Zaz 7 - Anna Markovzi, Ing. Daniel Valentovid CSc., ing. Gabriela BizoiovlL, Mgr, M6ria Imrichov6,

MVDI:. Pavol Cech. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslal OlekSdk
Proti:  0
Zclri.al sa: 1 - PaedDr. IVIsr. Itendta Ocilkov6
Nehlasoval: 0

K bodu l3 - N{vrh na pridelenie dotrici i  miestnym organizfcidm na tI.  polrok 2011
Starosta uviedol. Ze te:nto materi6l bol prerokovany' v komisi6ch. Op,r.tal sa poslancol' MZ. di majir

nejake pripomienky. Ing. Bizoiiov6 poZiadala o navySenic dotdcie pre Spotto.''y klub r\rgo. \4gr. Ing.

Olek5rik predniesol n6r'rhy: 
'fJ 

Spoje Bratisla','a - bedmintonovy oddiel 70ti) €1, Bratislavsk'y spololr

nepodujucich 100 €, SK Argo 2 000 €, Domov seniorov Lamad 900 € (,Mgr. Irnrichov6 navrhla 300 €),

TJ SAV .l 500 €. MeLterskd centrum OblAdik 9t)0 €, Klub VenuSa pri l-ige proti rakor"ine 700 €, Zvaz.

vysluZil,vch vojakov 2000 €, Slovensky zvaz p,rotifa5istickych bojo.,,nfkov 70 €. SK Goiu Kai Karate:

(ale len pre deti zLarnei,a) 1 000 €, OZ Nadej pre Ro2lsutec 500 €" Cultus Slavica 1 500 € (Mgr.

lmrichovii doplnila. Le a)i, po dokladovani akcie), FK Lamtrd 27 000 €, OZ Odvsea 0 €. MO JDS Lamad

800 €, OZ Duha T.O. Crarigo 100 € (Mgr. lmrichov6 a Dr'. Mgr. Ocilkov6 navrhli 400 €). Starosta dal

hlasor.'at' o pozmeiujticich ndvrhoch osobitne.
TJ Spoje 700 €
Poiet poslancov: 8
Za:7 - Anna Markor,6. Ing. Gabriela Bizoriov6, Mgr. Mlria Imrichovd. MVDr. Pavol Cech, JIJDT. I'eter

Grom, Mgr. Ing. l{adoslav Olek56k, PaedDr. Mg.r. Rendta Ocilkovd
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Proti:  0
ZdrLal sa: I  - Ing. DarLiel Valentovid CSc.
Nehlasoval: 0

Spolok nepoiujr icich 100 €
Poiet poslancov: 8
za; 8 - Anna Markov6. Ing. ciabriela Bizoiova, Mgr. M6ria Imrichovd, MVDr
Grom. Mgr. Ing. Radoslav olek5rik, PaedDr. Mgr. Reniita ocilkov6, Ing. Daniel
Proti :  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

Argo 2 000 €
Poiet poslancov: 8
zaz 8 - Anna Markov6, Ing. ciabriela Bizoiov6. Mgr. M6ri,a Imrichovii, MVDr.
Grom, Mgr. Ing. Radoslav olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta ocilkov6, Ing. Daniel
Proti :  0
ZrJrLal saz 0
Nehlasoval: 0

Pavol Cech, JlJDr. Peter:
Valeritor,'id CSc.

Pavol C)ech. JLIDT. Peter
Valentovid CSc.

DS Lamai 500 € (druhf nrlvrh)
Poiet poslancov: 8
Za: 5 - Ing. Gabriela llizoiova. Mgr. Maria Imrichov6. JLlDr. Peter Cirom, , Paedl)r. Mgr. Renata
Ocilkovir, Ing. Daniel Valentovid CSc.
Proti: 3 - Anna Markovii. MVDr. Pavol Cech. Msr. Inq. RaLdoslav Olek5ak
ZclrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

DS Lamat 900 € (prvy nfvrh)
Poiet poslancov: 8
Za: 3 - Anna Markovd. llIVDr. Pavol Cech. Mgr.
Proti: 5 - Ing. Gabriela []izoiov6. Mgr. Mdria
Ocilkov6. Ing, Daniel Vailentovid CSc.
ZdrZal sa: 0
Nehlasoval: 0

Ing. Radc,slav OlekS6k
Imrichovi. JUDr. Peter Gronr, PaedDr. Mgr. Ren6ta

Pavol Cech. JUDr. Peter
Valentor,.id CSc

Pavol iech. JuDr. Peter
Valentovid CSc.

Sx colu I ooo €
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markovii" lng. Gabriela Bizoiov6, lVgr. M6rizr Imrichov6. MVDr.
Grom, Mgr. Ing. Radosla,u Olek5rik. PaedDr. Mgr. Ren6ta Clcilkovd, Ing. Daniel
Proti :  0
Zdri,al sa:0
Nehlasoval: 0

Rozsutec 500 €
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Arura Markovii. Ing. Gabriela Bizoiov6, Ir4gr. M6ria Imrichov6. MVDr.
Grom. Mgr. lng. Radosla',, OlekSdk, PaedDr. Mgr. Ren6ta Crcilkov6, Ing. Daniel
Proti :  0
ZdrLal sat 0
Nehlasoval: 0

Cultus Slavica do I 50tl €
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Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markor'6, Ing. Gabriela Bizoiiov6. Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pav'o[ (]e-ch. JIJDT. Peter
Grom, Mgr. Ing. Rados;lar OlekSdk" PaedDr. Mplr. Ren6ta ()cilkov6, Ing. Daniell Valentovic CSc.
Proti:  0
Zdri.al sa:0
Neh laso la l : 0

Odysea 0 €
Poiet poslancov: 8
Za:7 - Anna Markor'6. Ing. Gabriela Bizoiovd, Mgr. M6ria Imrichov6. MVDr. Pavol Cech, JlJDr. Peter
Grom. Mgr. Ing. Itadosrla.v Olek5iik, PaedDr. Mg,r. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrLal sa: I  - Ing. DarLiel Valentovid CSc.
Nehlasoval: 0

JDS 8OO €
Poiet poslancov: 8
Za:8 - Anna Markov6. Ing. Ciabriela Bizoiov6. Mgr. Mriria Imrichov6, MVDr Par,ol ('ech. JlJDr. Peter:
Grom. Mgr. Ing. Radoslav OlekSak. PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkova. Ing. Daniel Valentor,'id CSc,.
Proti :  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

Carigo 100 € (pny nfvrh - len dvaja poslanci hlasovali za)

Carigo 400 € (druhy nrlvrh)
Poiet poslancov: 8
Za: 5 - Ing. Gabriela llizotiov6. Mgr. Mdria ImrichovS, JUDI. Peter Grorn, PaedDr. Mgr. Ren6ta
Ocilkova, Ing. Daniel \/alentovid CSc.
Proti: 3 - Ama Marko','6. MVDr. Pavol Cech. Vtgr. Ing. Radoslav OlekS6k
ZdrLal sl-:0
Nehlasoval: 0

O bode ako o celku
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markovd. Ing. Daniel Valentovid CSc., lng. Gabriela Bizoiovri, Mgr. M6ria Imrichov6.
MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom.Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. N4tgr. Rendta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrL.al sa:.0
Nehlasoval: 0

K bodu 14 - N:lvrh akcii organizovanymi kornisiami: kultriry, socidlnych veci a Skolstva n Sportu
na mesiace september - december 2011
Mgr. Ing. Olek5dk uvie<lol. '2e kal.du akciu schval'ovat' zv165t' je zbytodnd, na to sir komisie. Mgr.
inrrichor,'d sa opytala, do je pripravend na720. vyrodie prvej zmienky o Lamaiii. Starosta odpo,,'edal. Ze,
je pripraveny kulturny program. MVDr. Cech doplnil. Zc bude aj vystupenie polica.jnlch psov a sirt'aZ:
o najkrajSieho psa. Starcsta navrhol ponechat'materi6ly s nrivrhom akcii na kai,cly mes;iac.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markovfr. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing Gabriela Bizoiovri, Mgr. M6ria imrichov6.

MVDr. Pavol Cech. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. N4tgr. Rendta Ocilliov6
Proti:  0
Zdri.al sa:0
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Nehlasoval: 0

K bodu 15 - Spr: lva o plneni uzneseni platnych k 14.09. 20ll
NIgr. Ing. OlekSdk navrhol v),l[rdit'z bodu A. be:rie na vedomie splnene uznesenia 1312011/VI. PoZiadal
o to, aby toto uznesenie bokr naplnend Iak, ze clokumenty budri zverejnend na internetovej striinke MCI
Lamac a navrhol in5pilo'vat' sa MC Stare mesto. PoLiadal o infbrm6ciu ohl'adom angaZovania sa vo FK.
urbanistickir Stirdiu r,lvitaliz6cie Malokarpatskeho n6mestia. d alej infomr6ciu ku kontajnerovynr
stojiskam, inlbrm6ciu l< :zadaniu irzemno-projektovej dokument6cie Zedtrk, infbrm6ciu k uzneserniu d. 48
a k uzneseniu 77. k s.,'etelnej kriZovatke - uznesenie c. 78 a informircie k uzneseniu, 81-Z6.hrady na
finandnir komisitr ai na rokovanie MZ. Infonnoval o stanovisku od manZelov Sedovl'ch ohl'adom
odkfpenia pozemku. l.lviedol, Le Liada informlLcie o plnenf vSetkych uzneseni, ktore sir splnend..resp,
nesplnenti a priebeZne plneni. Opytal sa ako .ie plnene uznesenie. kde md p. Br:lohorec prredlZenri
zmluvu do 31.8.2016 na dobu urdit ir  a doteraz nemd podpisany dodatok kndjomne.j zmluve p6nonr
starostom. Dalej poZiadal o inlbrm6ciu ako sa plni uznesenie ohl'adom zapoditania pren6jmu a investicii
ZUS asirkromnej 5k6tky Zr,ondek. Mgr. Sedcrd ozrejmila, Le na zr,,erejiiovanie znrlu'u'. ob.iedn6vok
a faktirr zakfpil irrad pornerne drahy systdm. zaL ktordho prevddzkr-r plati pribliZne 54C) €. 

'fento 
systdm

umoZnuje v1'phianie r:bjedn6r,ok, faktfr, zmlirv, atd'. ,\k sa vypi5e objedndvktr. staci jeden klik

a objedrrdvka je automatickl' zverejnen6. Uvieclla, Ze sysldni zaznamenava kaZdir zmenu. Inflrrmovalra
o tom, Le oknd v srikromnej Sk6lke Zvondek sa vymenia a trieda bude spravend pre potreby Skoly. Mgr.

lmriclrov6 ul'iedla, Ze chodniky na n6mesti sri v hroznorn stave a poLiadala o to, aby sa s tllm niedrl
robilo Starosta poZiadal poslancov MZ. (,i by rnohli nar';iSit' diastku na opravu chodnikov, preto2e si,t

opravili f.ie najviidsie diery auL na to nie sir peniaze. I-:viedol, Ze je potrebny'ch pribliZne 3 000 €.

Starosta navrhol vybral' peniaze z rezervn'lho f,ondu. s dirn Mgr. Ing. OlekS6k nesirhlasil. Mgr. Sedovii
navrhla r,'yuZit' u5etrene peniaze zo suI'aLi pri z-abezpeceni tovarov a sluZieb pre urad" Starostll ukondil

diskusiu a dal hlasovat' o lomto ndvrhu.
Poiet poslancov: 8
Zaz 8 - l\nna Markovi. Ing. Daniel Valentoviti CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, Mgr. lvl6ria lrnrichovd.,

MVDr. Pavol iech. .lLIDrr. Peter Grom. Mgr. Ing. Radosla.r Olek56k, PaedDr. Mgr. RenlLta Ocilkova

Proti:  0
ZdrL.al sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 18A - Nfvrh rnol'ych stanov FK
Starosta podal informticir-r o tom, Ze FK zvolil novych dlenov spr6vnei rady - Mgr, Imrichovri a Mgr.

Ing. Olek56ka a ntalo by to bt't'potvrdene uznesenim.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - ,\nna Markov6. Ing. Daniel Valentoviil CSc.. In51. Gabriela Bizoior'6, Mgr. N{6ria Irnrichovh,

MVD1. Pavol iech, JLIDT. Peter Grom, Mgr. Ing. Radosla'v Olek56k, PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkova

Proti;  0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 188 - Revital izricia detskych ihrisk
Starosta uviedol, Ze nrateri6t bol predstaveni na vSetklch komisiach okrem soci6lnei. Ing. Bizoiovd:

predloZila n6vrh na revitaliz6ciu detskdho ihriska. pr dom uznesenie na revitalizltciu ihriska na
^studenohorskej 

5 u2 trolo prijate a pripravila ziimer pre rieSenie ostatnych ihrisk v hraniciach Lamaia.

Navrhla, aby bolo na liaZdonr ihrisku komplexnd rie5enie pre vekovit kategciriu od -i do 5 rokov a od 6

do 12 rokov. Uviedla jednotlivd projekty - N6vrh na riesenie na Heyrovskeho ulici (lanovd zona t

dopravne ihrisko, kde sa vel'a deti bicykluje), ihriskd na Bako5ovej ulici bi' mali b1t' riesene formou

pruZinovdho ihriska a r,rzpriivkov6ho ihriska. d'alej navrh na vytvorenie nov6ho ihriska na Roz6lke
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formou dreven.'-ch prvllov a poslednd rie5enie v rdmci Skolskdho dvora (edna dast' bv bola opiriia dr6ha

pre deti ZS a druh6 das;t' by bola fitnes z6na pre vSetkych), ktord je moZnd spolufinancovat' s naddciou.

Mgr. Sedovir uviedla. ;1e ide o hracie prvky a mali by byt' obstar6vane unblock. Ing. Bizoiiov6 uviedla.
Ze v materidii su uvedene aj terrniny. kedy by sa mohli ihrjska zadal'riesit'. Mgr. Ing. OlekS6k upozornil
na to, Le pri Studenohorskel ulici sa nach6dza mtirik. Uviedol, 2e by nerdd vynakladal obmedzenti
finanine prostdedky IvfC na to. ab1' sa niedo buralo. i)alej uviedol. Ze mririky su vel'mi kvalitntl
a navrhol, ab1' ser na r:re dal,o drevo. aby si taLm I'udia rnohli sadnut'. JUDr. (irom sa prihovortl zit
schv6lenie zlmeru reviteLliz6cie. Starosta dal slovo p. Zivr:icovej, ktor6 poslancom MT.ukdzala peticiu
od rodidov za 130 cleti. ktor:i su za odstrdnenie mfrikor'. pretoZe s[ nebezpednd a spdsobu-1it uTazy.
tJklzalaaj cenovu ponuku firmy" ktorii by mohla mirrik,v z6urar'za pribliZne 1 300 €. lVIgr. Ing. Olek56k
trviedol. 2e nesirhlasi s t1rrn. aby sa murik'v burali ;: rozpoitu MC. Poslanci M7, hla.sovali o
pozmeriujfcom n6vrhu odstranenia mirrikov len v pripadc. Ze sa nepo5kodi trd:'n'natd plocha a z6roveii
nesmir byt' odstraiiovan,j z pr<;striedkov MC.
Poiet  pos lancov:  8
Za: 1- Anna Markor'6,, Mgr. M6ria Imrichovii, llVDr. Pavol Cech. Mgr. Ing. Radoslav Olek5tilr
Proti :  0
Zdri.al sa: 4 - Ing. Daniiel Valentovid CSc., JUDr. Peter Grom, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovd, Ing.

Gabriela Bizoiov6
Nehlasol 'al:  0
Poslarrci MZ hlasovali o pdvodnom zdmere IrLg. Bizoiovej, mirriky sa m6iu z,burar', ale nesmf byl'

poSkodend trivnate ploclhy. Starosta uviedol, Ze ak tento n6vrh prejde, n6jde sponzot'a. ktory tie murikr'

odstr6ni.
Podet poslancov: 8
Za: 1- Ing. Daniel Valentovid CSc.. . lUDr. Pe1.er Grom, PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkor'6, Ing. Gabriela

Bizoriov6
Proti: 4 - Anna N{arkor,'h. Mgr. M6ria Imrichovti, MVDr. I'avol Cech. Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k

ZdrL.al sa:0
Nehlasoval: 0
Pozmeirujrice n6vrhy netrrreSli a poslanci MZ hlasovali o pf,vodnom z6:mere revitaliz6cie detskych ihrisk.

Poiet poslancov: 8
Za: 8 - r\nna Markova, Ing. Daniel Valentovii: CSc., Ingl. Gabriela Bizoiovii, Mgr. N{dria lrnrichovdr,

MVDr. Pavol iech. .lLIDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radosla.r Olek56k. PaedDr. Mgr. Renhta Ocilkova

Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 19 - Stanovisko k Ziadosti o pren{jom plochy na umiestnenie reklamndho panelu - p.

Vavro
1\4gr. Ing. Oleksak na','rhol pren6jom vsume 164 € rodnc do 31.12.2012. Otomto niivrhu dal starosta

hlasovat'.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - ,\nna Markgvd, Ing. Daniel Valentovirl CSc., Intr1. Gabriela Bizoior,'6, Mgr. Ir46ria lrnrichovlt,

MVDr. Pavol Cech, JLlDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radosla'v Olek56k, PaedDr. Mgr. Reniita Ocilkov6

Proti:  0
ZdrLal sa: 1l
Nehlasoval: 0

K bodu 20 - Stanovislko k Ziadosti o prediieniie nfjomnej zmluvy - p. Viskup

Mgr. Ing. OlekSak na,,,rlhol prediZit'prendjom v sume 220 € rodne do 31.12.2012. Otomto n6vrhu dal

starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 8
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Zaz 8 - Anna Markovd. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizonovlr, Mgr, M6ria lnrichov6,
MVDr. Pavol Cec,h, JUDr. Peter Grom, Mgr. lnp1. Radoslar Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrL.al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 21 - Stanovisiko kZiadosti o srihlas s uloZenim inZinierskych sieti  a prf la prechodu, resp.
uzatvorenie n{jomnej zmlul 'y alebo zmluvy o vecnom bremene - p. Molnf r, p. Molnfrovf
Starosta rrviedol. Ze bc,d 2l je rovnaky' s bodonr 22. N6','rhovd komisia MZ pretilala n6r'rh u:znesenia.
o ktorom dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., lng. Gabriela Bizoriovti, Mgr. N4aria Imrichov6.
MVDr. Pavol iech, JUDr. Feter Grom, Mgr. Ing. Radostai'OtetSat. PaedDr. Mgr. Renata Ocilkova
Proti:  0
Zdri,al saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 22 - Stanovislko k Ziadosti o srihlas s uloZenfm inZinierskych sietf a prdra prechotlu, resp.
uzatvorenie nfjomnej zmluvy alebo zmluvy o vecnom bremene - p. Sriny, p. Srinyovf
Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihl6sil. N6vrhovir komisia MtZ preiltala ndvrh

uznesenia. o ktorom dal starosta hiasovat'.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markovii. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizonovti, Mgr, N4dria Imrichov6.
MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k. PaedDr. Mgr. Rendta Ocillkovd
Proti:  0
ZdrL,al saz 0
Nehlasoval: 0

Kbodu 23 - Stanovisko krypracovaniu Dodatku i.  2 knri jomnej zntluve 8.212000 zo dia

09.03.2000 - SAIIENII SPOR'I s. r.  o.
Starosta ospravedlnil priirra Fila za neudast'na rokovani NIZ auviedol, Ze poslanci MZ si boli pozriet'

priestorl,byu. PoslanciMZ navrhli namiesto deLrovania dvoch jednoizbovych bylov nerbytovd priestory.

Starosta poZiadal poslancov VIZ aby navrhli. d,r by tam rnohlo by', Uviedol, Ze je potrebnd predloZil.'

n6vrh zmluyy na budirce zasadnutie MZ po dohode so sipolodnost'ou Sabena Spott, s.r.o. zil ridelom

vyuZitia podl'a zverejni:nych a inych ndvrhov od poslancov.
Poiet poslancov: 8
Za:8 - Anna Markovii .  Ing. Daniel Valentovi i  CSc.. Ing. Gabriela Bizoiovi i .  Mgr. Mfria Imrichov6"

MVD1. Pavol iech. .lt-Dr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Renata Ocilkov6

Proti:  0
ZdrLal szt:0
Nehlasol 'al:  0

K boclu 24 - Stanovisko k Ziadosti o kripu pozemkov a uzatvorenie zfmennej zrnluvy - p. Martin

Pipa, p. Miria PipovrlL
Bod bol stiahnuty z rol:ovanit,t'MZ.

K botlu 25 - Stanovisko k Ziadosti o odpustenile nfjmu - p. Ivaniik

Na zasadnutieMZ sa vritila Mgr. Jan-v5kovf , poiet poslancov: 9
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Starosta infcxmor,'al o tom. 2e p. Ivandik sa nach6dz.a v t'aZkej situacii a 'ziada o orlpustenie n6jmu.
Uviedol. Ze mu bol odpusteny zrnluvnl, poplatok zome5kania vo vySke 80 % vroku 2(\09. Zitrt>veit
informoval o tom. Le dna2.6.2011 bol Okresnl,m sudom Ilratislava IV vydanj; platobrry rozka:z vo veci
zaplatenia dlZnej diastkl'" vodi domu sa p. lvandik odvo al. Ing. Valentovid infonnoval o tom, 2e p.
Ir,,andikovi do priestorc,v prev6dzky zatek6. MVDr. Cech rLavrhol odpustit' nrij<tm vo v.iSke 80'rh za ro\:
2010. O tomto n6'i'rhu dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markovf, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovzi, Mgr. Ir{6ria Inrrichov6.
Mgr. Mafta Jany3kor,6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter (irom, Mgr. ing. Radoslav C)lek56k, PaedDr..
Mgr. Iten6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 26 - StanovisLro k odpusten_iu n{jomnrSho za januir 20ll a febru6r 2011 -- p. Prinkeov6
Zo zasadnutiaMZ odi5iel MV'Dr. Cech, poiet poslancor': 8
Do diskusie sa nikto z: pritomnyrch poslancov neprihlar;il. N6vrhovf kornisia MZ preditala ndvrh
uznesenia. o ktorom dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 8
Zaz 8 - Anna Markovd, Ing. Daniel Valentovid CSc.. lng. Gabriela BizoiovZi. Mgr. Ir46ria Inirichov6.
Mgr. Marta Jany5kovf. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Rador;lav Olek56k, PaedDr.. Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 27 - Stanovislio ku kripe iasti pozemk.u parc. i. 610/30 (p. Baltazriroviiovd) - Magistrft hl.
m.  SR
Starosta uviedol, Ze Obvodnj;' urad neodporuda moZnost'odkirpenia tohto pozemku. NIgr. Ing. Olek56k

uviedol. Ze nesirtrlasi s;predajom pozemku. Dalej uviedol,2e MC Zahorskd Bystrica si oznadila svo.i

kataster. dokonca v katastri Mi Lamad pred vstupom, kde sa rekon5truoval mostik na n6kladl' MC.

lnlbnrroval o tom. Ze pozvali na financnir komisiu p6na Ifuripu - starostu ZB. aby pc,rozpr6val ako sa

star6 o svojich oby'vatel',cv. ako tam odvdZajir odpad Ol-C. ako sa tam stara.it o cestv ao os;vetlenie.

Uviedol. Ze vSetok odpait a nhklady zn63a MC Larnad. hlarne fudia na Elarine. Starosta ukondil diskusiu.

Poiet poslancov: 8
Z a : 0
Proti: 8 - Markov6, lng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Galrriela Bizoiovit, Mgr. M6ria Imrichc,v6, Mgr'

Marta Jany5kovd, JUDr, Peter: Grom, Mgr. Ing. Itadoslav Crlek56k, PaedDr.. Mgr. Rerr6ta Ocilkov6

ZdrLal sa:0
Nehlasolal: 0

K bodu 28 - Stanovisl<o k oprave strechy na objekte
(ZSE a. s.) - Magistrdt hl. m. SR

,,Kotolf ia K24" na parc. 8.437,, k. 11. LamaE

Mgr. Ing. O1ek56k uvLedol. Ze nevie, ak.v vel'ky rozsah prac

stavu. ale bolo by' dobrd. aby sa v r6mci toho vydlenili peniaze

hlasor.'at'.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Markov6, Ing. Daniel Valentovid
Marta Jany3kova. JUDr. Peter Grom. Mgr.
Proti :  0
ZdrLal sa:0

je potrebny na odstrdrLenie ha"rarijndho
na oDravu. O tomto ntivrhu dal starosta

CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6' Mgt.

Ing. JR"adoslav Olek56k, PaedDr., M gr. Ren6ta Ocilkov6
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Nehlasoval:  ()

K bodu 29 - tnformativne sprivy (A. o poskytovani opatrovatel'skej sluZbl'za II" Stvrt'rok 2011' B.

o vybreZeni potoka v k. ri. Lamai na ulici Na barine, vyhlfseni III. stupia povodfiovej aktivity'

a nfslednom odstrfneni prekfZok v toku protoka, ktori je hranicou medzi MC Lamai a MC

ZithorskirB,vstrica, C, o Roz:ilskych hodoch 2011, D. o stave sridneho konania to SXST Sporitel'ila

Bratislal 'a, E. o moZnosti vypovedania nfjomnej zmluvy s obchodnou spoloinost 'ou WYNN s. r. o. '

F. vo veci lystavby t'olyfunkin6ho domu Lamai Podh:lj, G. o projektoch (,,Behind the bridge",

Integrovan6 stratdgie rozvo.ia mestskych oblasti)

K boclu 29A - Inflorm:ltivna spriiva o poskyto'vani opatrovatel'skej
Zo zasadnutiaM.Z odi5la Dr. Mgr. Ocilkovri, poiet poslancov: 7
Do diskusie sa ni l<to z pritomnych poslancov neprihlasi l .

Poiet poslancov: 7
Za: 7 - ,{nna Markovir, lng. Daniel Valentovid CSc.. lng. Gabriela Bizoiol6, Mgr.

Mgr. Marla JanySkor'6. .TLIDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k

Proti:  0
ZdrL.al sa: 0
Nehlasoval: 0

sluZbv z.all. Stvrt'rok 201I

M6ria Innrichovd."

K bodu ZgB - Informativna sprfva o lybreZeni potoka v k. ri. Lamai na ulici Na llarine,lyhliseni

III. stupia povodfiovej aktivity a nfslednom odstrfneni prek{Zok v toku potoka, ktory je

hranicou medzi MCI l-amai a MC Zithorski Bystrica
Starosta pochvdlil zamestnankynu p. Steruskrl za pracovn''i vykon. Poslanci NIZ takirsto vyjadrili vd'aku.

Mgr. Sedor,6 uviedla, )ie aj napriek tomu, 2e v rczpodle nie sri vydlenend f-inandrre prostriedky na

odmeny, p. Steruskd odnlenu dostala.
Poiet poslancov: 7
Za: 7 - Anna MarkovlL, Ing. Daniel Valentovirl CSc.. Ing. Gabriela Bizonor'6, Mgr. Mdria Imricltovli,

Mgr. Marta JanySkovd. lUDr. lleter Grom, Mgr Ing. Radoslav olek56k

Proti:  0
ZrJril.al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 29C - Informativna sprfva o Roz6ls*<ych hodoch 2011

Mgr. Jany5kova pochr,,lLlila mnoZstvo st6nkov a p6na starostu, Ze bol irdastny na hodoch celd 3 dni'

Ui,ie,lla, Le podium b,rlo nevhodne postavend, lebo sa zle Siril zvuk a na za(:iatku <;hfbal erb a z6stal'a

MC l-amac. Vadilo jej, ze boli naraz dva vynikajuce korcerty a I'udia sa nel'edeli rozhodnut" na ktory

z nich ist,. Mgr. t,-rg. t)tetsak uviedol. Ze je potrebnd v budfcnosti vyriesit' umiestnetrie st6nk-ov. Dalej

ur,'iedol, Ze na tr1birne mal byt' predovsetkym erb a vlajka Me a nie logo BSK' Do budircnosti navrhol,

aby bola sft'aZ v jederLi halui;iek vo vedl'ajSom programe. a nie v hlavnom'

Zo zrsadnutialdZ odiSla Ing. Bizoiovd, poiet poslancov: 6

Po ie tpos lancov :6  _  1  ,  y l
Za:6 - Anna Marko,,,6. Ing.. Daniel Valentovid CSc., Ivlgr. Mfria lmrichovd, Mgr. lV1arta Janyskova.

JI-lDr. Peter Grom. Milr. lng Radoslav OlekSak

Proti:  0
ZdrLnl saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu ZgD - lnformativna sprfva o stave sridneho konania so SKST Sporitel'ila Bratislava
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Bod bol prerokovany al<o bod 38.

K bodu 29E - Inforrnativna sprfva o moinosti vypovedania nfjomnej zmlur'1' s obchodnou

spoloinost'ou WYNN s. r. o.
Starosta informoval {l tom, Ze volal so z6stupcom spolocnosti Wynn. ktory povedal, i.e z l,amadu odis1.'

nechcu a robia irprav.v pro.iektu. ktore budu poslancom MZ predostretd.

Poiet poslancov: 6
Zaz 6 - Anna Markov6, lng. Daniel Valentoviii CSc.. M1gr. M6ria Imrichovil. Mgr lvlarta Jany5kov6.

JUDr. Peter Grom. Mgr. Ing. Radoslav Olek56k
Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasol 'al:  0

K bodu 29F -Informativna sprfva vo veci vystavby Polyfunkin6ho domu Lamai Podhdj

Bod bol prerokovany ako bod 3C.

K botlu zgc - [nformativna sprfva o projr:ktoch (,,|]ehind the bridge", Integrovan6 strat6gie

rozvoja mestskych oblasti)
Mgr. Sedov6 poclala ir:rformaciu o projekte Bel-rind The Ilridge - neschv6lili dast' projektu pre Lamai

kv-6li tomu" Le zlama,da do DNV nevedie Ziaclna cyklotrasa. Infbrmovala o pripravo\/anom projekte -

lntegrovand strategie rcrz:r,oja mestskych oblasti sf jedinl' spdsob ako je moZnd dostat' peniazc na kinc',

na Skolskd ihrisko. ale[o Malokarpatskd n6mestie. Ozrejmila, Ze stratdgia musi obsahovat'minim6lne tri

investidnd projek.ty. Crpl,tala sa poslancov Mlz-. di majri z6qem ist' do tejto Integrovanej stratdgie,

a z ktorymi- projektmi by, tam chceli ist'. pretoZe kaZcl'i strategiu musi IvlZ scLrvflit'. lnformovala

poslancov o podrnienkach programu - predpoklad6 sa. Ze.te asi 14 Liadatelov a buder prodporenych asi 5

az 8 stratdgii. Uyiedla. ;Ze spracovat'takir stratt5giu.ie dosit' n6rodne. Llviedla. Ze je prltrebnezv62it', i:,i

'apr. peniaze alokovand ni poZiarnu zbrojnicu, alebo na kino nepresunitt' radrie.i na spracor"anie

Integrovanej strat.dgie rozvoja rnestskych oblastj.. Ak 6no, je k tomu potrebn6 pnjat'urychlene uznesenit:,

pripadne ,*lut' MMZ, aby sa stratdgia mohla zadat' spracov6vat', lebo vyzvit bude v novemtrri a bude

otvorend 90 dni, Mgr. tng. OlekSfk uviedol, Ze podporuje tento n6vrh.

Poiet poslancov: 6
Zaz 6 - .Anna Markoyii. Ing. Daniel Valentovid CSc., Mgr. M6ria Imrichovii, Mgr. Marla .Ianyskovli,

JLIDT. Peter Grorn, N4g;r. Ing. Radoslav OlekSdk
Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 30 - VystuPY z komisi i
Mgr. Imrichor,a iniormovala o tom. Ze Metropola sa spojila, teda v3etky N{C sri v.fednom dasopisr:'

Oplltata sa, ako to bgde s platenim. Starosta uviedol, Zc nevie, di pristupitt na zrne)nu zmluvy. Mgr'

Imrichor,6 informovalu o toi,r, Ze p. StuZkov6 poZiadala dva kr6t o inzerdt do Larracana a st6le nie je

zverejneny.
P o i e t p o s l a n c o v : 6  - . .  ,  r  y ,
Za:6 - Anna Marko.,,'6. Ing. Daniel Valentov:id CSc., Vtgr. Mdria Imrichovd, Mgr. Ivlarta JranySkova.

JUDr. Peter Grom, Mgr Ing. Radoslav OlekS6k

Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0
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K bodu 31 - Rdzne
Mgr. Ing, OlekS6k inlbrmor,al o dome nachadzajircom sia pri vod6rni, kde biva Perd'och a ostatnj

bezdomovci. ktori robiii obyvatel'om zle. Uviedc,l, Ze je polrebnd tento probldm riesit'. l'Javrhol presuntit'

I 000 €. ktore boli urdr:nd na chodniky v zeleni na opravu strech-v kotoine K24. Poprosil o smetni kf,it

medzi Stgdenohorskir uticu (..I a 9 a infbrmoval o tom. Ze v MC vysychajf borovice,.ie potretrne zistit'

d6vod. PoZiadal oposun rokovania M7, z 3. novembra na d'alSi tyLdei. t . i .  10. novembra 2011. Ing.

Valentovid infbrmoval o organovom koncerte. ktory' sa uskutodni dria 20.11.201 l. Mgr. JanySkovli

poLiadala o vyfdtovanie laSiangovej z6bavy a-Za,zfizrn l'udi. ktori mali listok zadarmo,

K bodu 32 - Interpeldcie poslancov

K bodu 33 - Zin'er
Starosta Me Bratislava - Lamac Ing. Sramko sa pod'akoval poslancom a zamestnancom MU il ukondil

zasadnutie N{iestneho z:astupitel'stva.

a, 1
L, l



Overovatelia zf Pisnice:

a a a

a a a

Ing. Gabriela Bizoilo'Y{
poslankyia MZ MC Bratislava Lamad

Mgr. Ing. Radoslav OlekSfk
ooslanec MZ MC Bralislava Lamad

Ing. Peter Sramko
starosta MC Bratislavrl n-amad

Mgr. Gabriela Sedovf
prednostka MU Bratis;lava - Lamad

I

' i .

Zaoisala: N4 iri am C uc:lrtovti

22


